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内容概要

　　《英语分册(2010全国硕士研究生入学考试标准模拟考场)》讲述了：在硕士研究生入学考试竞争
日趋激烈的形式下，为了满足广大考生的迫切需求，我们特组织了大量有丰富教学和辅导经验的专家
和教授，花费大量的时间精心编写了这套模拟试卷系列，以便考生能在有限的时间内，通过这套模拟
试卷的实战演练，在考试中夺得高分。
　　本套模拟试卷系列的特点如下：　　一、作者阵容强大，预测具有权威性　　本套丛书的主编都
是考研培训学校的首席主讲专家，他们都在全国各地的考研辅导学校的一线亲自辅导广大考生的考前
复习，从事了多年的考研培训和教育工作，有相当丰富的辅导和教学工作经验，深谙研究生入学考试
的命题规律和出题的动态，集合清华大学、北京大学和中国人民大学的权威讯息，浓缩成本套模拟试
卷。
　　二、紧扣最新大纲，高效预测　　本套模拟试卷系列严格按照最新考试大纲进行编写，题型和题
量与实际考试试题一致，紧紧联系当前的考试动态以及最新形式与政策，注重实际操作演练。
每套试卷均由一线著名专家精选材料，题题推敲，优化设计命制完成。
　　三、启迪备考，极具操作性　　许多考生缺乏实际临场经验，本套模拟考场系列将精辟阐明解题
思路，全面展现题型变化，将浩渺的习题浓缩于有限的模拟题精华中，迅速拔高考生快速、准确、灵
活的解题能力。
为考研学子全程领航和理性分析，引领考生高效通过联考难关。
　　本套模拟试卷系列的题型与真题完全相同，题目难度与真题相当，或者略高于真题，让考生经过
复习后，能有一种高屋建瓴的感觉。
每套试卷都有详细的参考答案和解析。
考生可以利用本套试卷进行考前模拟实战训练，检验自己的学习成果，及时进行查漏补缺，有针对性
地进行复习备考。
希望考生能在仿真的环境下进行模拟训练，这样效果最佳。
　　本套模拟试卷系列在编写过程中得到了北京大学光华管理学院、清华大学经管学院部分教授和专
家的大力支持，在此表示诚挚的感谢。
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章节摘录

　　Text 3　　Internet is a global network that connects other computer networks, together with software and
protocols for controlling the movement of data. The Internet, often referred to as "the Net", was initiated in 1969 by
a group of universities and private research groups funded by the US Department of Defense. It now coversalmost
every country in the world. Its organization is informal and deliberately nonpolitical, and its controllerst end to
concentrate on technical aspects rather than on administrative control.　　The Internet offers users a number of
basic services including data transfer, electronic mail, and the ability to access information in remote databases. A
notable feature is the existence of user groups, which allow people to exchange information and debate specific
subjects of interest. In addition, there are a number of high-levelservices. For example, MBONE allows the
transmission of messages to more than one destination. It is used invideo conferencing. The World Wide Web,
known as "the Web", is another high level Internet service,developed in the 1990s in Geneva. It is a service for
distributing multimedia information, including graphics,pictures, sounds, and video as well as text. A feature of the
World Wide Web is that it allows links to other related documents elsewhere on the Internet. Documents for
publication on the Web are presented in a for mknown as HTML （hypertext mark up language）. This allows a
specification of the page layout and typo graphy as it will appear on the screen. It also allows the inclusion of active
links to other documents. Generally, these appear on the screen display as highlighted text or as additional icons.
Typically, the user can use a mouse to"click" on one of these points to load and view a related document. Many
commercial and public organizations now have their own Web site （specified by an address code） and publish a
"home page", giving information about the organization.　　Up to the mid 1990s, the major users of the Internet
were academic and research organizations. This has begun to change rapidly with individual home users linking in
through commercial access providers and with a growing interest by companies in using the Internet for publicity,
sales, and as a medium for electronic publishing. At the same time, there are problems with the flow of information
across national borders, bringingin debates about copyright protection, data protection, the publication of
pornography, and ultimately political control and censorship.
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编辑推荐

　　原命题组成员、阅卷组组长亲自编写，融合北京大学、清华大学权威讯息　　深度梳理命题轨迹
，解析详尽、规避误区，培养最佳解题思路　　以题型训练为核心，全面展现题型变换　　凸显历年
试题精华，明示命题原则与规律，把握命题脉搏　　注重实战，讲求技巧，切实提升综合应试能力
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